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دبیر ستاد امربه معروف و نهی از منکر استان فارس 
گفت: پاسخی که باید به ارباب رجوع در مدت نیم 
ساعت داده شــود با بازده زمانی یک هفته ای انجام 
می شــود که مقابله با این روند از مصدایق نهی از 

منکر است. 
 به گزارش خبرگزاری فارس از شــیراز،  سلیمان 
مهدوی ظهر امروز در نشســت دبیران شــورا های 
امربه معروف نهی از منکر دستگاه های اجرایی استان 
فارس اظهار داشــت: مهم تریــن معروف ها اجرای 

قانون بوده که مورد بی توجهی قرار گرفته است.
انقلاب  عالی  افــزود: مصوبه427 شــورای  وی، 
فرهنگــی که 14 ســال از آن می گــذرد مربوط به 
برنامه ریزی برای عفاف و حجاب در کشــور  و نیز 

27 سازمان تعریف شده است.
دبیر ســتاد  امربه معروف و نهــی از منکر فارس با 

اشاره به اینکه بدحجابی و کشف حجاب زمینه ساز 
گناه اســت، گفت: تنهــا اداره ای که در آن تفکیک 
جنسیتی رعایت می شود اســتانداری است که باید 

موردتقدیر قرارگیرد.
 مهدوی تصریح کرد: مشــکل اقتصادی مســیر را 
برای سرمایه گذار و کارگاه های کوچک و زود بازده 
ناهموار کرده و نیز جوابی که باید به ارباب رجوع در 
مدت نیم ساعت داده شود با بازده زمانی یک هفته ای 
انجام می شود که مقابله با این روند از دیگر مصدایق 

نهی از منکر است.
وی با بیان اینکه در کشــور کمبــود قانون نداریم 
اما بسیاری گله مند هستند که قانون برای نظارت بر 
باغ ها وجود ندارد، بیان کرد: در این راســتا قانون 
به صراحت می گوید اگــر تخلفی در این گونه مراکز 
تفریحی  مشــاهده شد باید آن مرکز پلمپ  شود اما 

بعضی از دستگاه ها رعایت نمی کنند.
مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اسلامی استان فارس در 
ادامه این همایش اظهار داشــت: تمامی برنامه های 
فرهنگی و اجرایی وزارت ارشــاد به ویژه اداره کل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس حول محور توجه به 

سبک زندگی ایرانی اسلامی است.
 صابر ســهرابی خاطرنشان کرد: عده ای براین باور 
هستند که موارد فرهنگ اسلامی در اداره  ارشاد کمتر 
دیده می شــود درصورتی که  از بیش از هزار برنامه 

فرهنگی تنها یک مورد مربوط به موسیقی است
وی تصریح کرد: توجه به مســائل شرعی و دینی 
به ویژه گام برداشــتن در راه تحقــق فریضه الهی  
امربه معروف و نهی از منکــر افتخاری برای جامعه 

فرهنگی و هنری است.

مدیرکل راه و شهرســازی لارســتان از برگزاری 
پیمان سپاری قطعات محور لار ـ جهرم به طول ۳1 

کیلومتر خبر داد.  
به گزارش خبرگزاری تسنیم از شیراز، اتفاقاتی که 
در عرض 40 روز گذشــته در محور لار - جهرم 
رخ داد و منجر به کشــته شدن 16 نفر شد، موجی 
از اعتراض و ناراحتی را از ســوی مردم منطقه به 

همراه داشت.
 این واکنش ها و اتفاقات رخ داده منجر به تشکیل 
یک جلســه فوری 2 ساعته  شــامگاه سه شنبه در 
وزارت راه و شهرســازی با حضور مسئولان استان 
فارس و شهرستان لارستان و وزیر راه و شهرسازی 

شد. 
محمدرضا باقری فرد، مدیرکل راه و شهرســازی 
لارستان در گفت وگو با تسنیم درباره اجرایی شدن 
مصوبات این جلسه اظهار داشت: یکی از مصوبات 
جلســه توزیع بار ترافیکی ایــن محور بود که در 

همین راســتا و برای تحقق مطالبات و خواسته های 
به حق مــردم منطقه موضــوع محدودیت عبور و 
مرور و معرفی مســیر جایگزین بــرای تانکرهای 
حامل ســوخت به معاونت هماهنگی امور عمرانی 

استانداری فارس ارسال شد.
پیمان ســپاری قطعات  برگزاری  از  وی همچنین 
محــور لار ـ جهرم بــه طــول ۳1 کیلومتر خبر 
داد و گفــت: این موضوع نیز در راســتای اجرای 
مصوبات جلسه ای است که با مقامات وزارت راه و 

شهرسازی گرفته شد. 
مدیرکل راه و شهرسازی لارستان افزود: با توجه 
به ســوانح اخیر جاده ای در محور لار - جهرم به 
قید فوریت و در نامه ای از ســوی اداره کل راه و 
شهرسازی لارستان کلیه برآوردهای اجرای عملیات 
به شرکت ساخت و توسعه زیربناهای حمل و نقل 
کشور برای امکان پیمان سپاری ارسال شده است. 
باقری فــرد بیان کرد: براین اســاس بــه منظور 

اجرای پیوســته عملیات احــداث باند دوم محور 
لار - جهــرم به طول 1۳ کیلومتر، حدفاصل گردنه 
دارابی تا گردنه بریز و نیــز 18 کیلومتر مربوط به 
قطعه ســوم حدفاصل گردنه بریز تا تقاطع بنارویه 
کلیه مستندات مورد نیاز مشــتمل بر کمیته فنی و 
برآوردهای مالی که توســط مهندسین مشاور  نیز 
صورت گرفته جهت درخواســت برگزاری مناقصه 
به شرکت ساخت و توسعه زیربناهای حمل و نقل 

کشور ارسال شد.
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فرمانده نیروی انتظامی فارس:
لزوم برنامه ریزی خانواده ها برای کاهش 

آسیب های اجتماعی

فرمانده نیروی انتظامی فارس گفت: اگر برنامه ریزی در خانواده باشد، 
آسیب های اجتماعی کاهش می یابد.

به گزارش خبرگزاری فارس از لامرد، سردار رهام بخش حبیبی در 
مراسم تکریم و معارفه فرماندهان نیروی انتظامی لامرد، اظهار داشت: 
مردانگی در استان فارس زبانزد بوده و یکی ازگل های استان فارس 
شهرستان لامرد است که من درگذشته توفیق داشتم با مردم نجیب این 

شهرستان آشنایی داشته باشم.
وی بابیان اینکه نیروی انتظامی همیشه در ایجاد آرامش برای مردم 
تلاش فراوان داشته اســت افزود: امروز امنیت را در همراهی مردم 

می بینیم و نیروی انتظامی در راستای خدمت بی منت تلاش می کند.
فرمانده نیروی انتظامی استان فارس گفت: امروز بسیاری از مشکلاتی 
که ایجاد می شــود ریشــه آن در خانواده دارد که اگر حواسمان به 

خانواده هایمان نباشد مشکلات ایجاد می شود.
حبیبی اضافه کرد: اگر برنامه ریزی در خانواده باشــد بســیاری از 

آسیب های اجتماعی کم تر می شود.
وی با تقدیر از تلاش های سرهنگ نوشاد فرمانده پیشین نیروی انتظامی 
لامرد، در مورد فرمانده جدید نیروی انتظامی شهرستان لامرد تصریح 
کرد: ســرهنگ زارع پور فرمانده جدید نیروی انتظامی لامرد سابقه 
درخشان داشته است و یک بچه حزب اللهی پای کار است و در کنار 

مردم و همراه با مسوولان خواهد بود.
فرمانده نیروی انتظامی استان فارس خطاب به فرمانده جدید نیروی 
انتظامی لامرد متذکر شد: طوری عمل کنید که افراد متخلف به شدت 

از دیدن شما بترسند و مردم با دیدن و حضور شما خوشحال شوند.
 حجت الاسلام روح الله رشیدی دادستان لامرد نیز در این مراسم با بیان 
اینکه وقوع سرقت در رتبه سوم جرائم در لامرد قرار دارد گفت: همه 
دستگاه های دولتی و اجرایی برای پیشگیری از وقوع جرم باید همکاری 

کنند و اقدامات علمی در این زمینه صورت بگیرد.
دادســتان لامرد گفت: افزایش تعداد دوربین ها در سطح شهرها و 

راه های لامردکمک بیشتری به کشف جرائم می کند.
رشیدی با اعلام اینکه تعداد پرونده های کیفری در دادگستری لامرد 
بیشتر از حقوقی  است خاطرنشان کرد: تعداد حجم بالای پرونده های 
کیفری نشان دهنده آن است که باید در حوزه پیشگیری از وقوع جرم، 
کارهای علمی انجام و در این زمینه از ظرفیت دانشگاه ها استفاده شود.

دادســتان لامرد خطاب به سرهنگ زارع پور فرمانده جدید نیروی 
انتظامی لامرد نیز تصریح کرد: خیلی سریع باید یک شناخت کامل از 
شهرستان لامرد پیدا کنید و برای ایجاد امنیت که مربوط به آحاد مردم 

هست تلاش نمایید.
به گزارش فارس،در این مراسم با تقدیر از تلاش های سرهنگ علیرضا 
نوشاد فرمانده پیشین نیروی انتظامی لامرد، سرهنگ مهراب زارع پور به 

عنوان فرمانده جدید نیروی انتظامی لامرد معرفی شد

دبیر ستاد امربه معروف و نهی از منکر استان فارس :

مقابله با بروکراسی اداری از مصادیق نهی از منکر است

اجرای قطعات محور لار ـ جهرم به طول ٣١ کیلومتر پیمان سپاری می شود

اســتاندار فارس گفت: دولت تدبیر و امید بر مسئله 
توسعه ورزش توجه ویژه ای داشته و سرانه ورزشی 

در این دولت افزایش چشمگیری داشته است.
به گــزارش پایگاه اطلاع رســانی اســتانداری 
فارس، دکتر عنایت الله رحیمی در جلســه دیدار 
با قهرمانان و مدیران ورزشــی اســتان با بیان این 
که ســرمایه گذاری در امر ورزش موجب کاهش 
هزینه ها در ســایر امور مانند درمان و آسیب های 
اجتماعی می شود، افزود: ورزش موجب نشاط و 
شادابی و امید در جامعه می شود که این امر حلقه 
مفقوده جامعه ما است و به شدت به آن نیازمندیم.

نماینده عالی دولت در اســتان فارس با اشاره به 
این که قهرمانان ورزشــی، افتخارآفرینانی هستند 
که پرچم جمهــوری اســلامی را در اقصا نقاط 
جهان به اهتزاز در می آورند و ســفیران فرهنگی 
ملت ایران محســوب می شــوند، گفت: در همین 
راستا دولت تلاش کرده است به صورت عینی به 
مســائل ورزشی و توسعه زیرساخت ها و همچنین 
گســترش حضور اجتماعی جوانان مانند سمن ها 

توجه ویژه ای داشته باشد.

وی با تاکید بر این که علاوه بر زیرســاخت های 
ورزشی باید توســعه محتوایی در دستورکار قرار 
داشته باشــد، ادامه داد: رشد شتابان در همه رشته 
های ورزشی باید مورد توجه قرار گیرد و موفقیت 
های به دســت آمده در این زمینه باید به صورت 
عمومی منتشــر شود تا جامعه پیشرفت های کشور 

در حوزه ورزش را لمس کند.
استاندار فارس حضور رسانه ها، پیشکسوت ها و 
منتقدین منصف را در توسعه ورزش موثر دانست 
و افزود: باید زمینه حضور این اقشــار در ورزش 
فراهم شــود و مدیران باید توجه داشته باشند که 
منتقدان منصف تکمیل کننده عملکرد ما هســتند و 
باید از پیشــنهادات ســازنده آن ها و پیشکسوتان 

ورزشی بیش از گذشته بهره ببریم.
دکتر رحیمی تصریح کرد: مدیران ورزشــی باید 
به قضاوت عمومــی در خصوص عملکرد مدیران 
اهمیت بدهند و آن را یکی از ملاک های ارزیابی 

بدانند. مدیریت ورزشی 
نماینده عالی دولت در اســتان فارس ادامه داد: 
اقتصــاد ورزش بایــد در ورزش حرفه ای مورد 

توجه قرار داشــته باشــد؛ زیرا ایــن موضوع در 
توسعه ورزش حرفه ای تاثیر زیادی دارد.

وی با اشــاره به اهمیت ورزش محلات، افزود: 
توســعه ورزش در محــلات از اهمیــت بالایی 
برخوردار اســت و علاوه بر تندرســتی جســم، 
موجب تندرستی روح، کنترل اجتماعی و شناخت 
اجتماعی می شود که این عوامل از بروز ناهنجاری 

ها جلوگیری می کند.
اســتاندار فارس افزود: ورزش های بومی زیادی 
وجــود دارد که می توان با هزینــه کم آن ها را 
برگزار کرد و علاوه بر توجه به هویت ملی موجب 

زنده شدن خاطرات بزرگسالان نیز می شود.
دکتر رحیمی با تاکید بر اهمیت توســعه ورزش 
روستایی به عنوان یک اولویت، گفت: حرکت در 
این زمینه باید ســریع و شتابان و رو به جلو باشد.

گفتنی اســت در این جلســه با حضور استاندار 
فارس تعــدادی از قهرمانان ورزشــی و نخبگان 

جوان استان فارس مورد تقدیر قرار گرفتند.

استاندارفارس: 
جامعه با نشاط، کمتر دچار آسیب 

های اجتماعی می شود

 اســتاندار فارس گفت: جامعه ای که با تلاش و با 
نشاط است کمتر انحراف می یابد و دچار آسیب ها 

و ناهنجاری های اجتماعی می شود.
به گزارش پایگاه اطلاع رســانی استانداری فارس، 
دکتر عنایت الله رحیمی در جلســه شورای مبارزه با 
مواد مخدر اســتان با بیان این که یکی از مولفه های 
اساســی که در خصوص آسیب های اجتماعی باید 
به صورت عمیق مطالعه شــود، علت های گرایش 
به انحرافات و آســیب ها است، اظهارداشت: باید با 
مطالعات علمی و پژوهشــی، میزان همبستگی میان 
عدم وجود نشــاط و شادی در جامعه و میزان وقوع 

ناهنجاری ها مشخص شود.
نماینده عالی دولت در اســتان فارس با اشــاره به 
این که جامعه تک بعدی نیســت و نمی توان برای 
گسترش نشــاط اجتماعی از یک عامل استفاده کرد 
و ســایر زمینه ها را در نظر نگرفت، ادامه داد: افراد 
مختلف به حــوزه های مختلفی مانند ورزش، هنر و 
ســایر فعالیت های اجتماعی و فرهنگی علاقه مند 
هستند و باید با در نظر گرفتن آسیب ها، شرایط بهره 
گیری مردم از زمینــه های مختلف فرهنگی و هنری 

را فراهم کنیم.
وی با بیان این که باید گروه های هدف را شناسایی 
کــرده و میزان گرایــش و تمایل آن هــا به زمینه 
های مختلف فعالیت هــای اجتماعی و فرهنگی را 
مطالعــه کنیم، افزود: برای کم کردن گرایش افراد به 
ناهنجاری های اجتماعی باید اولویت ها را بر اساس 
میزان اســتقبال مردم و شدت اثرگذاری هر کدام از 
فعالیت های اجتماعی را مشخص کرده و بر اساس 

مصلحت جامعه سیاست گذاری کنیم.
استاندار فارس خواســتار ارزیابی و گزارش دهی 
دقیق از فعالیت های صورت گرفته با عنوان اوقات 
فراغت توســط دســتگاه های مختلف شد و گفت: 
کمیتــه ارزیابی باید در مجموعه شــورای مبارزه با 
موادمخدر استان شــکل گرفته و میزان اثربخشی و 
موفقیت فعالیت های مختلف را بررسی و به مدیران 

استان گزارش دهد.
دکتــر رحیمی بــا تاکید بر این که دســتگاه ها و 
نهادهای مختلــف باید در راســتای ارائه خدمات 
مطلــوب به مردم، امکانات پراکنــده خود را تبادل 
کرده و کمبودها را جبران کنند، گفت: هماهنگی میان 
دستگاه ها موجب می شود امکانات تفریحی، هنری، 
ورزشی و ...بسیار بیشتری در اختیار متقاضیان قرار 
گیرد و به نیاز مردم به شکل مناسب تری پاسخ دهیم.

نماینــده عالی دولت در اســتان فارس بهره گیری 
شهرداری شــیراز از باغات تملک شــده به منظور 
افزایش میزان فضای سبز شهروندان و توجه خاص 
به آشنایی مردم با خرده فرهنگ های اقوام در جای 
جای اســتان فارس را از جمله زمینه های جذاب و 
موثر در جذب اقشار مختلف مردم در اوقات فراغت 
دانست و خواستار برنامه ریزی دستگاه های مسئول 

در این زمینه ها شد.
گفتنی است در این جلسه دستگاه ها به بیان گزارشی 
از عملکرد خود در زمینه غنی سازی اوقات فراغت 
کودکان و نوجوانان و پیشگیری از گرایش به آسیب 

های اجتماعی پرداختند.

تصمیم سران قوا برای انتقال شرکت  
بازرگانی دولتی قطعا به ضرر بخش 

تولید است 

عضو کمیسـیون کشـاورزی مجلـس گفت: تصمیم سـران قوا 
درخصـوص انتقـال شـرکت بازرگانی دولتی ایـران به وزارت 
صمـت قطعـاْ بـه ضـرر بخـش تولیـد کشـور اسـت. بـا این 
تصمیـم نسـنجیده، تمرکز و مدیریت واحد سـال های گذشـته 

از بیـن می رود.
 علـی اکبـری عضـو کمیسـیون کشـاورزی مجلس شـورای 
اسـلامی و نماینـده مـردم شـیراز در مجلـس در گفت وگـو 
درخصـوص  فـارس  خبرگـزاری  اقتصـادی  خبرنـگار  بـا 
صحبت هـای مطـرح شـده مبنـی بـر تصمیم سـران قـوا برای 
انتقـال شـرکت  بازرگانـی دولتـی ایـران )GTC( از وزارت 
جهـاد کشـاورزی به وزارت صمـت، گفت: تصمیم سـران قوا 
درخصـوص انتقـال شـرکت بازرگانی دولتی ایـران به وزارت 
صمـت قطعـاْ بـه ضـرر بخـش تولیـد کشـور اسـت. بـا این 
تصمیـم نسـنجیده، تمرکز و مدیریت واحد سـال های گذشـته 
کـه خودکفایـی در تولید محصولات اسـتراتژیک کشـاورزی 

را بـه دنبـال داشـت از بین مـی رود.
وی ادامـه داد: بـا انتقـال شـرکت بازرگانـی دولتـی ایـران 
بـه وزارت صمـت، پاسـخگویی واحـد هـم از بین مـی رود و 
دسـتگاه های مختلـف یکدیگـر را مقصـر نابسـامانی ها معرفی 

می کننـد.
عضـو کمیسـیون کشـاورزی مجلس با بیان اینکـه در صورت 
جـدا شـدن شـرکت بازرگانـی دولتـی ایـران از وزارت جهاد 
کشـاورزی، جریـان واردات مجـدداْ قـوت خواهـد گرفـت، 
گفـت: هـدف از انتقـال شـرکت بازرگانـی دولتـی ایـران بـه 
وزارت صمـت، حرکـت بـه سـمت افزایـش واردات و تنظیم 

بـازار به وسـیله محصـولات خارجی اسـت.
وی ادامـه داد: نبایـد تجربه هـای ناموفـق چنـد سـال قبل را 
تکـرار کـرد. درسـال هایی که شـرکت بازرگانی دولتـی ایران 
در وزارت صمت مسـتقر بود، واردات محصولات کشـاورزی 
زیـاد بـود. خودکفایـی به وجـود آمـده در تولید گندم، شـکر 
و ... همگـی از نتایـج آمدن شـرکت بازرگانی دولتـی ایران به 

بود. وزارت جهاد کشـاورزی 
عضـو کمیسـیون کشـاورزی مجلـس در پایان تصریـح کرد: 
در جلسـه روز یکشـنبه ۵ مـرداد ۹8 کمیسـیون کشـاورزی 
مجلس شـورای اسـلامی، قطعـا این موضوع را مطـرح و با آن 

مخالفـت خواهیـم کرد.

اهتزاز پیام قدردانی از ایثارگران 
انتقال خون بر بلندای ارتفاعات ایران

 به گزارش روابط عمومی انتقال خون فارس، با نزدیک 
شــدن به تاریخ نهم مرداد ماه و به منظور گرامیداشت 
سالروزتأســیس انتقال خون برخی از ارتفاعات  کشور 
عزیزمان ایران توسط این همکار ورزشکار درنوردیده 

شد. 
بنا به ایــن گزارش آقای فهندژ پرســنل کوهنورد و 
جانبازانتقال خون شــیراز بعنوان سفیر این اداره کل  ، 
طی هماهنگی صورت پذیرفته با دیگر کوهنوردان خطه 
فارس،  پیام این سازمان که همانا  تشکر و قدردانی از 
ایثارگران و پرســنل زحمت کش انتقال خون است را 
در بلندای ارتفاعات ایــران به اهتزاز درآورد . از جمله 
ارتفاعات فتح شده به این مناسبت که از ابتدای تیر ماه 
ســالجاری برنامه ریزی  و توسط این همکار کوهنورد 
انجام شد ، قله دنا واقع در ارتفاعات استان کهگیلویه و 
بویر احمد ، قله بل واقع در شهرستان اقلید استان فارس 
، قله شیرکوه واقع در اســتان یزد و بلاخره در آخرین 
هفته تیر ماه و اوایل مرداد ماه ســال  1۳۹8 ، بام ایران، 
قله دماوند بود که نکته حائز اهمیت در صعود بر دماوند 
، موفقیت در صعود از جبهه ی غربی این ارتفاعات که 
به زعم بسیاری از کوهنوردان، از مشکل ترین جبهه های 
دماوند و بازگشت از جبهه ی جنوبی این ارتفاعات است 
که  توسط وی و با شعار تبریک نهم مرداد بر ایثارگران 
و کارکنان انتقال خون صورت پذیرفت .  فهندژ عنوان 
کرد واژه ایثارگرنه تنها به عزیزان رزمنده در 8 سال دفاع 
مقدس اطلاق می گردد بلکه شامل عزیزان اهداکننده که 
با اهدای خون خود قدمی در راه نجات بیماران  برمیدارند 
و نیز کارکنان زحمت کش این سازمان در سرتاسر ایران  
اســت نیز اطلاق می گردد و اهتزاز این پرچم به نشانه 
تشــکرو قدردانی از تمامی ایثارگران کشورمان است . 
مدیریــت و روابط عمومی انتقال خون فارس از تلاش 
این همکار ورزشکار تشکر و قدردانی نموده و آرزوی 

سلامتی برای تمامی ایثارگران کشورمان را دارد .

بــه گفتــه مدیــر زراعت 
از  فارس   جهادکشــاورزی 
گندم  هکتار  هزار   260 سطح 
پیش بینی  دیــم  گندم  و  آبی 
و  میلیون   1 حدود  می شــود 
برداشت  گندم  تن  هزار   400

شود.
گفت وگو  در  دهقانی  احمد   
با تســنیم بیان کرد: درحالی 
در سال زراعی 96_95 سطح 
قابل برداشت گندم آبی و دیم 
نسبت به سال جاری کمتر بود 
اما بیش از 900 هزارتن گندم 
مازاد بر مصرف و بیش از50 
خریداری  گندم  بذر  هزارتن 

شد.
وی ادامــه داد: حتی ســال 
که   96_97 گذشــته  زراعی 
خشــک ترین سال زراعی 40 
فقط 240  بود  گذشــته  سال 
هزار هکتار گندم  آبی و دیم 
از 100  بیش  شــد،  برداشت 
هزار هکتــار از گندم آبی و 
نرسید  برداشت  به  استان  دیم 
و خرید گندم نان و بذر بیش 

از 650 هزار تن شد.
دهقانی با بیان اینکه در سال 
گذشــته هم کشــاورزان از 
قیمت تضمینی راضی نبودند، 
تصریح کرد: در این ســال به 
دلیل قیمــت بالای جو میزان 
قابل توجهی از گندم تولیدی 

استان به جای جو در خوراک 
دام مصرف شد.

کاهش 60 درصدی خرید 
تضمینی گندم

در  تولیدی  گندم  درباره  وی 
گفت:  نیز  جاری  زراعی  سال 
در  جاری  زراعی  ســال  در 
حالی که به دلیل بارش بسیار 
خوب و به برداشــت رسیدن 
بیــش از 300 هــزار هکتار 
مزارع گندم آبــی و دیم در 
حدود  تولید  پیش بینی  استان 
یک میلیــون و 400 هزارتن 

گندم داریم.
جهــاد  زراعــت  مدیــر 
کشاورزی فارس با بیان اینکه 
کار برداشــت گندم از اواخر 
فروردیــن در لامــرد و مهر 
شروع شده و تا اواسط مرداد 
ادامه دارد، خاطرنشــان کرد: 
تاکنون بیش از 650 هزار تن 
خریداری  بــذر  و  نان  گندم 
شــده که کمتر از 60 درصد 

خرید مورد انتظار است.
دهقانی بیــان کرد: با وجود 
دو مرحلــه اصــلاح قیمت 
مورد  هم  باز  تضمینی،  خرید 
و  نیست  کشاورزان  رضایت 
به همین دلیل میزان نگهداری 
برای  کشاورزان  توسط  گندم 
خود مصرفــی و بذر افزایش 

قابل توجه یافته است.

وی بــا بیان اینکــه به دلیل 
مصرف  احتمال  جــو  گرانی 
میزان قابــل توجهی از گندم 
تولیدی به عنوان خوراک دام 
می رود، ابــراز کرد: همچنین 
نگهــداری گندم به وســیله 
خرید  احتمال  و  واســطه ها 
کارخانه های  توســط  گندم 
ماکارونی و آرد، بخشــی از 
دولتی  خرید  سامانه  ثبت  آن 

نشده است.
دلیل  بــه  گندم  قاچــاق 
خرید  سامانه  در  ثبت  عدم 

رسمی
هر چند خرید گندم با قیمت 
بیشتر از قیمت تضمینی برای 
است  مطلوب تر  کشــاورزان 
اما در ایــن حالت که خرید 
تضمینی صــورت نمی گیرد، 
نگرانی هــای دیگــری را به 

وجود آورده است.
دهقانی در ایــن باره گفت:  
از اینکه گنــدم تولیدی ثبت 
ســامانه خرید رسمی کشور 
نمی شــود نگران هســتیم و 
لیســت  در  می رود  احتمال 
بخشــی  نگرفتن  قرار  تولید 
بر  نظارت  عــدم  و  تولید  از 
مصرف آن قاچاق گندم را به 
دلیل تفاوت قابل توجه قیمت 
با کشورهای همسایه به همراه 

داشته باشد.

گندم  طرح  مجری  همچنین 
وزارت جهاد کشــاورزی با 
خرید  کاهش  از  نگرانی  ابراز 
قیمت  دلیل  به  گندم  تضمینی 
پیشنهاد  اســت:  گفته  ارزان 
مجلس مبنی بر افزایش قیمت 
ازای  به  گندم  تضمینی  خرید 
هر کیلوگرم 2500 تومان باید 

به شدت دنبال شود.
اســمعیل  گفتــه  بــه 
پیش بینــی  اســفندیاری پور 
می شود در سال زراعی جاری 
14 تــا 14.5 میلیون تن گندم 
برداشت شــود. مجری طرح 
گندم وزارت جهاد کشاورزی 
که  است  یادآورشده  همچنین 
در  کشاورزان  از  گندم  خرید 
مقایسه با سال گذشته چهار تا 

پنج درصد کمتر است. 
وی گفته است: این در حالی 
اســت که با توجه به افزایش 

جاری  زراعی  سال  در  تولید 
انتظار بر این اســت که روند 
خرید و تحویل گندم دســت 
کم 10 تا 15 درصد نســبت 
باشد  بیشــتر  قبل  ســال  به 
که متاســفانه به دلیل وجود 
شرایط  مسیر  این  در  نشتی ها 
به نحو دیگــری رقم خورده 

است.
کاهش  تســنیم  گزارش  به 
و  گندم  تضمینــی  خریــد 
نگهــداری گنــدم توســط 
است  موضوعی  کشــاورزان 
که به صورت سراسری شامل 
کشــور  کاران  گندم  تمامی 
شــده اســت و این موضوع 
قاچاق  مانند  تبعاتی  آینده  در 
در  بذر  قیمت  افزایش  گندم، 
سال آینده و عدم اطلاع دقیق 
شده  برداشت  گندم  میزان  از 

را به همراه دارد.

مدیر زراعت جهادکشاورزی فارس مطرح کرد ؛

قاچاق گندم به دلیل عدم ثبت در سامانه
 کاهش ۶۰ درصدی خرید تضمینی گندم در استان فارس 

استاندارفارس: 
سرانه ورزشی در دولت تدبیر و امید افزایش چشمگیری پیدا کرده است


